
Op 15 september zijn Niek Vermeulen en ik (Maya Roozen) een procedure Wet 

Openbaarheid Bestuur gestart. 

Op dat WOB-verzoek hebben we nog geen volledige informatie ontvangen, maar dat komt 

waarschijnlijk nog. 

Uit de informatie die we wél ontvingen, valt af te leiden dat De Naal veel sterker wordt 

bedreigd, dan we al vreesden. 

 

In het plan van de indieners, versie II, wordt op pagina 8 gesproken over een ‘Fase 2’: de teelt 

van ‘Groente en Fruit van Texel’. Dat lijkt onschuldig, totdat je de correspondentie tussen de 

indieners en de beleidsmedewerker van de gemeente leest: 

 

De beleidsmedewerker meldt op 18 juli aan de indieners plan Mokweg: 

“Wel adviseren wij u om de plannen die u met fase 2 heeft, nu niet in te dienen want we 

kunnen niet helemaal inschatten of dat nieuwe gebruik een agrarische activiteit is.” 

 

Op 19 juli antwoordt de indiener: “Verder ben ik benieuwd naar jullie ideeën over ‘fase 2’, de 

agrarische bestemming, welke onduidelijkheid, of welke inschatting ten grondslag ligt aan 

jullie ideeën of dat wel of niet een agrarisch bedrijf gaat worden.” 

 

Een halfuur later antwoordt de beleidsmedewerker al: 

“Qua bestemming moet het om agrarische productie gaan en daar is een aantal normen aan 

verbonden.            Aangezien jullie het volgens mij als een nevenfunctie van je broer zien, 

moeten we goed inschatten of zo’n hobby-activiteit nog wel agrarisch is. 

Dat is de voorzichtigheid die ik bedoel. En aangezien jullie zelf aangaven die fase nog niet te 

willen uitvoeren, heb ik mijn advies gegeven.” 

 

Diezelfde dag meldt indiener: “OK, dan laten we dat voorlopig rusten. 

Maar voor de zekerheid: het agrarisch land / bedrijf is niet bedoeld als hobbyactiviteit, maar 

als volwaardig bedrijf dat we zo snel mogelijk met een Texelse boer willen gaan opzetten. 

Waarbij hij gaat boeren en wij aan de marketing / ondernemerskant zitten. Het eerste jaar / de 

eerste jaren verpachten we de grond waarschijnlijk echter nog.” 

 

Tot zover de correspondentie over fase 2. 

Vanwaar die obsessie voor het feit of de agrarische activiteit hobbymatig is, of dat het gaat 

om volwaardige agrarische productie? Wat maakt dat uit? 

 

Daarom zijn we vanochtend naar het gemeentehuis gestapt om na te vragen wat er op die 

grond zou kunnen gebeuren. Het huis waar Ide woonde is geen boerderij meer. Het heeft een 

woonbestemming. 

Er ligt dus agrarische grond, zonder bebouwing. 

Zou je daarop een economisch rendabel agrarisch bedrijf vestigen, dan blijkt er de 

mogelijkheid om er een zogenaamd ‘bouwblok’ op aan te vragen. 

Dan kun je er een boerderij op zetten. 

En als die boerderij er staat, kun je ook ‘Kamperen bij de boer’ beginnen. 

En wie er in die boerderij gaat wonen? 

Wij denken niet de boer…. 

 

Maya Roozen, 4 oktober 2016 


